
Proces verbal  încheiat astăzi
24.06.2021

  in cadrul şedinţei ordinare a consiliului
local Hudeşti

În conformitate cu prevederile art.134  alin. (1) lit.,,a”  din  Ordonanţa de Urgenţă 
nr.57 privind Codul  administrativ , Consiliul local al comunei Hudeşti  a fost convocat în 
şedinţă  ordinară  în data de 24.06.2021 , orele 14, în sala de şedinţe a Căminului Cultural  
Hudeşti.
            Având în vedere contextul actual  privind limitarea i diminuarea răspândiriiș
coronavirusului  SAARS- COV2  precum si necesitatea prevenirii răspândirii 
infec iilor respiratorii COVID – 19 cauzate de acest virus,  pentru amendamente s-a ț
folosit  mijloacele electronice de comunicare. 
 În cadrul edin ei votul  a fost  exprimat, pe rând  de către un grup de maxim cinci ș ț
consilieri cu păstrarea distan ei de  minim 2 metri intre persoane.ț

Şedinţa s-a desfăşurat in sala de şedinţe a Căminului Cultural Hudeşti,  la şedinţă  
fiind prezenţi fizic  14 consilieri , care au intrat în sală în grupuri de câte 5 cu păstrarea 
distan ei de  minim 2 metri intre persoane. ț Domnul Poraicu Lucian aparticipat la 
edin ă prin intermediul telefonului.ș ț

Este ascultat Imnul de Stat  după care se trece la derularea lucrărilor şedinţei. 
Şedinţa este legal constituită. 
Preşedinte de şedinţă este domnul  Sîsîiac  Neculae..
Preşedintele  de şedinţa  deschide şedinţa după care da citire ordinii de zi:
                   

1. Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor speciale aplicabile în comuna 
Hudeşti  în anul 2022.

3. Proiect de hotărâre privind  modificarea şi completarea  HCL 
nr.25/30.04.2020 privind valorile impozabile, impozitele şi taxele locale şi alte taxe 
asimilate acestora precum şi amenzile aplicabile în comuna Hudeşti  în anul 2021.

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea   prelungirii scrisorii  de garanţie 
din partea din CEC BANK S.A pentru proiectul „Construire şi dotare Grădiniţă cu 
program normal în sat Baranca ,comuna Hudeşti, judeţul Botoşani”

 Se supune la vot ordinea de zi  , care este aprobată în unanimitate.
Se supune la vot procesul verbal din şedinţa anterioară,care  este aprobat în unanimitate. 

Se ia  în discuţie punctul 1 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 

trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen.
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 Domnul tefan Marinel ia cuvântul i men ionează ca taxa pentru număr casă nu ar Ș ș ț
trebui instituită deoarece este un bir pentru cetă eni. Dă citire unei hotărâri de consiliul ț

local din altă comuna de unde numerele pentru case s-au achizi ionat si plătit de către ț
primărie i nu s-a instituit această taxă .ș
Domnul primar ,intervine i men ionează că tabli ele i numerele pentru casă se ș ț ț ș
achizi ionează de către primărie, dar pentru numere banii sunt recupera i de la cetă eni ț ț ț
prin instituirea acestei taxe, deoarece vine Curtea de Conturi i ne va obliga să recuperăm ș
banii de la cetă eni.ț
În continuare ,domnul tefan Marinel întreabă cine este această Curte de conturi, este maiȘ
mare decât orice institu ie din acest stat? Să văd i eu unde scrie negru pe alb că primăria ț ș
trebuie să instituie taxă pentru număr casă? Nu suntem în epoca fanariotă  să instituim  bir
pentru cetă eni i  din aceste motive voi vota împotriva  acestui proiect de hotărâre.ț ș
 Se înscrie la cuvânt domnul Zlei Dimitre Cătălin  -  domnul primar ar fi trebuit să fie mai
explicit deoarece pentru aceasta este o  problemă europeană care trebuie făcută cu 
coordonate ce vor fi folosite de SMURD, pompieri  .a. Taxele speciale sunt institute de ș
de consiliul local ,nu sunt impuse de nimeni. Niciodată nu o să vină Curtea de Conturi să 
instituie această taxă. Legat de adresa de la Nova Apaserv  privind pre ul de 5,26 lei ț
acesta este pentru apa potabilă nu menajeră. Domnul primar intrevine i men ionează că ș ț
în sistem avem apă menajeră ,dar ori să fie apă menajeră sau potabilă  ,tot acelea i ș
cheltuieli sunt cu: curentul,personal,defec iuni .a.ț ș
Apoi ,domnul zlei Dimitre continuă  luarea sa de cuvânt i men ionează – că noi nu ș ț
trebuie să instituim taxe pentru cetă eni, a a cum  în cadrul Ecoproces  nu suntem obliga iț ș ț
să mărim taxa de salubrizare ,a a i la apă nu suntem obliga i să mărim taxa de apă. Nu ș ș ț
sunt de acord cu majorarea taxei la apă i cu instituire taxa număr locuin ă  deoarece sunt ș ț
valori prea mari ,iar pre ul nu corespunde  cu realitatea ,apa nu este potabilă i nu trebuie ț ș
să ne afiliem cu Nova Apaserv Boto ani.ș
Ia cuvântul domnul tefan Marinel  care referitor la taxa de pază întreabă consilierii PSD Ș
dacă rămâne a a cum a fost stabilită în anii anteriori ș
Propune  ca taxa de pază  pentru familiile cu bărba i între 18-65 ani să fie stabilită în ț
sumă de 25lei/familie /an  i eliminarea taxei pentru număr  casă.ș
 Domnul Zlei Dimitre  intervine  i propune executivului să facă o statistică privind plata ș
taxei de pază i se va constata că numai cetă enii din satele Hude ti ,Alba ,Vatra  plătesc ș ț ș
taxa de pază  iar cetă enii din satul Baranca nu plătesc această taxă.ț
Se supune la vot propunerea domnului tefan Marinel care  este respinsă cu 5 Ș
voturi ,,pentru ,, i 8 ,,ab ineri,,ș ț
Nu  mai  au loc discuţii,  se supune la vot  proiectul de hotărâre  care este  aprobat  cu 9 
voturi ,,pentru ,,   4 ,,ab ineri,, i  2 voturi ,,împotrivă,,. Domnii consilieri Zlei Dimitre i ț ș ș

tefan Marinel si-au  expus mai sus motivele pentru care au votat împotrivă. Ș

Se trece la dezbaterea punctul 2 al ordinii de zi:
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
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trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen. 

Domnul  primar men ionează ,că  vorbim de  acelea i  taxe despre  care s-a discutat i la ț ș ș
proiectul nr.1 , numai că sunt stabilite pentru anul 2021.
Domnul Zlei Dimitre Cătălin i domnul tefan Marinel  men ionează că votează ș Ș ț
împotrivă din acelea i considerente expuse  la proiectul nr.1ș
Nu mai au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre  care este  aprobat   cu 9 ț
voturi ,,pentru ,,  , 2 voturi ,,împotrivă ,, i 4 ,,ab ineri ,, .ș ț

           Urmează punctul  3 al ordinii de zi.
Se  prezintă proiectul de hotărâre după care , se dă  citire pe rând rapoartelor  celor 
trei comisii de specialitate din cadrul consiliului local, care avizează favorabil 

proiectul de hotărâre  in forma prezentata pentru dezbatere in plen. 
 Domnul primar ,ia cuvântul i men ionează că Grădini a Baranca este gata, avem si apa ș ț ț
care este potabilă ,însă  în proiect nu a fost prins si  instituire rezerva pentru incendiu. Din
această cauză  trebuie să prelungim scrisoarea de garan ie, pentru ase putea construi  ț
rezerva de apă pentru incendiu i speră ca în termen de 2 luni să facem si recep ia.  ș ț

Nu mai au loc discu ii ,  se supune la vot  proiectul de hotărâre aprobat  în unanimitate.ț

Probleme curente:
Domnul  viceprimar ia cuvântul i prezintă un raport de activitate al  sectorului  ș

gospodărie comunală cu men iunea că podul ,,La toloacă ,, nu a fost desfundat de ț
aproximativ 15 ani.
 Se înscrie la discu ii domnul Zlei Dimitre Cătălin ,care  ine să felicite viceprimarul ț ț
comunei pentru  activită ile efectuate cu men iunea că nu a rezolvat problema drumului înț ț
zona ,,Ionete – Cheptanaru,, . 
Urmează domnul Lungu Florin  care aduce în aten ie :ț

- Pietruirea drumului din zona ,,Rotunda,,;
- Problema an ului de la terenul de sport Baraș ț
- nca. Domnul primar răspunde că problema se va rezolva.

Ia cuvantul domnul Buliga Marius  care  prezintă problema ridicării gunoiului de la Vatra 
măcar de două ori pe săptămână deoarece acum pe timpul verii mirosul este 
insuportabil ,mai ales seara când pe teren se strâng foarte mul i copii;ț
 Domnul Ciubotaru Gabriel , ridică problema mutării containerelor de gunoi din satul 
Ba eu, care ar putea fi duse la coală;ș ș
Urmează domnul Airinei Constantin care  solicită executivului să rezolve problema  
robinetelor de închidere pe re ea ,care acum sunt rupte ,pentru a nu întrerupe toata re eauaț ț
în caz de avarie pe anumite zone;
Domnul zlei Dimitre Cătălin , ia cuvântul i prezintă:ș

- Insist în legătură cu pitruirea drumurilorm în zonele  ,,Ionete Cheptanaru ,, i  ,, ș
Mesler – Capraru  din satul Vatra   i drumul din satul Ba eu ,, sus pe deal,,;ș ș
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- Legat de terenul de sport din parc ,rog executivul  să-l configureze după proiect 
deoarece este inestetic ;

- Conducta din satul Vatra de la familia Fasolă ar trebui montată;
- întreabă dacă se mai alocă ceva bani pentru Asocia ia sportivă;ț
- solicită executivului să ia măsuri pentru efectuarea cură enie în sala de sport, ț

deoarece nu s-a făcut cură enie de aproximativ 4 luni; Mai mult de atât la sala de ț
sport trebuie făcute i repara ii  deoarece un perete s-a deformat din cauza unor ș ț
greută ii unor pale i cu  sticlă care au fost depozita i  acolo;ț ț ț

- legat de  beneficiarii de ajutor social,poate îmi trimite i mie  domnul viceprimar ș
câ iva beneficiari să/mi facă treabă pe acasă, având în vedere că cei de la ajutorul ț
social au cosit la Bajura cu utilajele de la primărie; În replică domnul viceprimar  
răspunde că  beneficiarii de ajutor social în timpul lor liber pot presta  orice muncă 
doresc i la oricine.ș
Urmează domnul tefan Marinel care  duce în aten ie  :Ș ț

- pietruirea drumului de la Biserica Mlenău i i spre fostul CAP;ț ș
- lămpile stradale se  repară pe afinită i politice ,domnul Flisc Ionel nu pune lămpi la ț

cei de la PNL;
- legat de termenul de modernizare pentru coli  - colile sunt făcute înainte ,iar ș ș

termenul de execu ie este până  în septembrie 2021 De ce a a? Domnul primar ț ș
răspunde că lucrările s-au efectuat mai înainte ca să se câ tige timp;  Roagă ș
executivul să meargă la scoala veche recent reabilitată , să vadă în ce stare sunt 
băile i o sală de clasă,unde este multă igrasie i  umezeală; Domnul primar ș ș
răspunde că o să meargă să verifice aspectele semnalate.

           Nu mai au loc discuţii.  Şedinţa se încheie.
           Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal.

                Preşedinte de şedinţă                                  Secretarul general al  comunei
               Neculae Sîsîiac ,                                              Anca Florentina Asavetei
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